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上海交通大学学位论文

摘 要

学位论文是本科生从事科研工作的成果的主要表现，集中表明了作者在研究
工作中获得的新的发明、理论或见解，也是科研领域中的重要文献资料和社会的
宝贵财富。
为了提高本科生学位论文的质量，做到学位论文在内容和格式上的规范化与

统一化，特制作本模板。

关键词：学位论文，论文格式，规范化，模板
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ABSTRACT

As a primary means of demonstrating research findings for undergraduate students,

dissertation is a systematic and standardized record of the new inventions, theories or

insights obtained by the author in the research work. It can not only function as an

important reference when students pursue further studies, but also contribute to scientific

research and social development.

This template is therefore made to improve the quality of undergraduates’disserta-

tion and to further standardize it both in content and in format.

Key words: dissertation, dissertation format, standardization, template
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上海交通大学学位论文 第一章 绪论

第一章 绪论

1.1 引言

学位论文⋯⋯

1.2 本文主要研究内容

本文⋯⋯

1.3 本文研究意义

本文⋯⋯

1.4 本章小结

本文⋯⋯
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第二章 正文文字格式

2.1 论文正文

论文正文是主体，一般由标题、文字叙述、图、表格和公式等部分构成。一般
可包括理论分析、计算方法、实验装置和测试方法，经过整理加工的实验结果分
析和讨论，与理论计算结果的比较以及本研究方法与已有研究方法的比较等，因
学科性质不同可有所变化。
论文内容一般应由十个主要部分组成，依次为：封面，中文摘要，英文摘要，

目录，符号说明，论文正文，参考文献，附录，致谢，攻读学位期间发表的学术论
文目录。
以上各部分独立为一部分，每部分应从新的一页开始，且纸质论文应装订在

论文的右侧。

2.2 字数要求

2.2.1 本科论文字数要求

各学科和学院自定。理工科研究类论文一般不少于 2万字，设计类一般不少
于 1.5万字；医科、文科类论文一般不少于 1万字。

2.3 引用格式

引用[1] Schinstock, Cuttino[2 ]提出 . . .温诗铸和黄平[3 ]提出 . . .

2.4 本章小结

本章介绍了⋯⋯
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第三章 图表、公式格式

3.1 图表格式

图 3-1 内热源沿径向的分布
Figure 3-1 Distribution of internal heat sources along the radial direction

表 3-1 高频感应加热的基本参数
Table 3-1 Basic parameters of high frequency induction heating

感应频率 感应发生器功率 工件移动速度 感应圈与零件间隙
（KHz） (%×80Kw) (mm/min) (mm)

250 88 5900 1.65
250 88 5900 1.65
250 88 5900 1.65
250 88 5900 1.65
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续表 3-1

感应频率 感应发生器功率 工件移动速度 感应圈与零件间隙
（KHz） (%×80Kw) (mm/min) (mm)

250 88 5900 1.65
250 88 5900 1.65

3.2 公式格式

1
µ

∇2A− jωσA−∇(
1
µ
)× (∇×A)+ J0 = 0 (3.1)

3.3 本章小结

图 3-2 内热源沿径向的分布
Figure 3-2 Distribution of internal heat sources along the radial direction

本章介绍了⋯⋯
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第四章 全文总结

4.1 主要结论

本文主要⋯⋯

图 4-1 内热源沿径向的分布
Figure 4-1 Distribution of internal heat sources along the radial direction

4.2 研究展望

更深入的研究⋯⋯
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符号与标记（附录 1）
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攻读学位期间学术论文和科研成果目录
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NUMERICAL SIMULATION OF HOMOGENEOUS
CHARGE COMPRESSION IGNITION COMBUSTION

FUELED WITH DIMETHYL ETHER

HCCI (Homogenous Charge Compression Ignition) combustion has advantages in

terms of efficiency and reduced emission. HCCI combustion can not only ensure both the

high economic and dynamic quality of the engine, but also efficiently reduce the NOx and

smoke emission. Moreover, one of the remarkable characteristics of HCCI combustion

is that the ignition and combustion process are controlled by the chemical kinetics, so

the HCCI ignition time can vary significantly with the changes of engine configuration

parameters and operating conditions. ⋯⋯
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